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Forretningsudvalgsmøde d. 6. februar kl. 19.00  

 
Deltagere: Peter Zacho, Signe Krogh og Flemming Midtgaard 

 

Afbud: Lisbeth Lund 

 

Referat 

 

1. Møde med projektleder i By- og Landskabsforvaltningen vedr. Naturprojektet 

Nørholm Strandenge. 

Orientering fra mødet i By og land d. 12. december. 

Projektet i Nørholm Strandenge har undervejs i projekteringen ændret karakter fra at være et 

naturprojekt til nu at være et vådområdeprojekt. Dette betyder at fokus nu bliver 

klimaforhold og ikke længere naturen. Det blev dog understreget på mødet, at man fortsat 

vil have naturen og biodiversiteten medtænkt i projektet. 

Vi gjorde opmærksom på hvilke forhold der har betydning for os lokale, bl.a. at der fortsat 

skal være stiadgange til fjorden, samt at der bør medtænkes tilgængelighed for både lokale 

og turister mv, herunder også informationstavler om plante og dyreliv, samt evt. et 

fuglekiggertårn. 

Vi fastholdte også, at der fortsat er et stort behov for et orienteringsmøde i Nørholm om 

projektet.  

Vi aftalte at de projektansvarlige ville indkalde os til et arbejdsmøde i marts måned, hvor vi 

kunne drøfte flere detaljer omkring projektet. 

 

Orientering om at IF Bjørn allerede i april 2024 har været i dialog med By- og Land vedr. 

eventuelle konsekvenser for arealet med boldbanen. Man er bekymret for, om arealet bliver 

ubrugeligt på grund af projektet. Af svarbrevet fra Aalborg Kommune fremgår det, at man 

ikke kommer til at ændre på forhold som vil blive til gene for omgivelserne. 

 

  

2. Hjemmesiden – Status 

Vi har efterhånden en velfungerende hjemmeside med relevant indhold og vedkommende 

nyheder. 

Opslaget med stierne i området skal opdateres med nyt kort og tekst. SK og PZ tager fat i 

det. 

Er der andre mangler eller opgaver der skal løses inden GF. Måske lige at få formularen til 

tilmelding af nyhedsbrev gjort mere smart -  PZ. 

Alle vores data og foreningslister mv. skal efterhånden oprettes i Unioo. PZ og SK. 

FM sender vores logo til PZ i jpg fil eller Eps fil. 

 

3. Kan vi gøre mere for at involvere yderområderne i samrådet? 

Vi spørger om det kan lade sig gøre at deltage i Restrup Enge Forsamlingshus’ 

generalforsamling onsdag d. 12. marts kl. 19.00. Ønsket er at gøre opmærksom på samrådets 

betydning for foreningerne i området. 
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Vi har modtaget en mail fra formanden i Ejerlauget Bjerrelund og Klitgård Vandværk, der 

ikke ønsker at være en del af samrådet, da man ikke føler at være i symbiose med Nørholm. 

Desuden er der en kritik af samrådets formand der opleves egenrådig. 

FM inviterer formanden fra de to foreninger til et møde i forretningsudvalget, hvor han kan 

få lejlighed til at fremlægge sin kritik og hvor vi kan orientere om samrådets opgave og 

virke. Herunder også at man ikke kan melde sig ud af samrådet, men at man naturligvis kan 

undlade at deltage i samrådets møder og aktiviteter. 

 

4. Kloakering i Nørholm 2025 
Kloakforsyningen vil gerne i dialog med samrådet inden arbejdet går i gang. SK kontakter 
kloakforsyningen om at få et møde. 
Inden arbejdet påbegyndes inviterer Kloakforsyningen samrådet til et møde om det praktiske vedr. 
projektet. 
Både samråd og beboerne i Nørholm er orienteret via brev. 
 

5. Samrådets rolle i borgerforeningens projekt bosætning i Nørholm 
FM orienterer om den rolle vi har indtaget som sekretær i den fungerende bosætningsgruppe. 
Samrådet er i processen omkring øget bosætning i Nørholm understøttende hvor vi kan, men har 
som sådan ikke nogen holdning til under hvilken form der tænkes øget bosætning, udover at vi 
syntes det er en god ide, især i forhold til at sikre elevgrundlaget til Nørholm Skole. 
 

6. Forberedelse af generalforsamling 
- Afholdes d. 10. marts kl. 19.00 i Nørholm Borgerhus. 
- Borgerforeningen afholde generalforsamling umiddelbart efter vores. 
- Vi har fået tilsagn om at Vingard kommer med et musikalsk indslag til at starte GF op med. 
- Lisbeth Lund har orienteret om, at hun ikke ønsker at fortsætte i samrådet pga. manglende tid. 

FM har talt med Christine Stampe Frøsig (Galleri Blæst), som er indstillet på at gå ind i 
forretningsudvalget. Er der andre vi gerne vil invitere med? FM spørger KA. 

- Forberedelse med dirigent beretning og regnskab samt sikre at vi kan vælge revisor. SK spørger 
Rasmus Krogh om han er villig til genvalg 

- Udsendelse af invitation til GF – FM sørger for at udsende invitationen rettidig. 
- Forplejning – Vi aftaler med Borgerforeningen herom d. 12. februar. 
- Rollefordeling. SK dirigent og regnskab, FM referat og beretning, PZ præsentation af 

hjemmesiden. 
 

7. Regnskab 2024 og budget 2025 
Regnskab gennemgået og OK. Budget 2025 tilrettet. 

 
8. Orienterende mail om forhold i Klitgård vedr. manglende dispensationer og godkendelser 

Taget til efterretning. Samrådet er ikke en myndighed og har ikke beføjelser til at sikre om div. 
dispensationer og godkendelser er til stede i forhold til eksisterende forhold. Vi skal dog altid være 
ansvarlige for, at alle regler er overholdt i de projekter vi som samråd er deltagende i eller støtter 
op omkring. 
  

9. Næste Nyhedsbrev – deadline 5. april 
Husk at sende materiale til fmidtgaard62@gmail.com, hvis man har noget til nyhedsbrevet. 
 

10. Eventuelt 
Orientering om kommende kunstprojekt ”OPHAV – Her fra min verden går”  
 
Næste møde d. 20. marts kl. 19.00 i Borgerhuset. 

 

Referat - Flemming Midtgaard 
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